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1. Woord van welkom  
Hans Martijn Ostendorp, burgemeester van Bunnik, heet de aanwezigen hartelijk welkom in 
zijn gemeente, in het bijzonder Sybrand Buma, Erik Ronnes, Mona Keijzer en Peter Oskam. 
John Berends, voorzitter van de BSV, dankt de heer Ostendorp voor zijn woorden. De heer 
Berends wijst erop dat er de laatste maanden een groot beroep wordt gedaan op ons eigen 
waarden en normenstelsel. Laten we elkaar daarop vooral blijven bevragen, hier vanuit 
onze christelijke uitgangspunten naar kijken. 
 

2. Opening door de voorzitter 
John Berends opent de vergadering. Hij heet in het bijzonder de heren Scheenstra (erelid), 
de Tweede Kamerleden en de sprekers Harry van der Molen en Basile Lemaire welkom. 
 

3. Vaststellen agenda 
Helaas kunnen we nog geen voordracht doen voor nieuwe bestuursleden. We hopen tot 
benoeming over te kunnen gaan in de voorjaarsvergadering van 2016. Agendapunt 8 komt 
daarmee te vervallen. 
 

4. In en uitgaande post 
De ALV neemt kennis van de accountantsverklaring over de Jaarrekening van 2014, de brief 
van de Kascontrolecommissie en de reactie daarop van het bestuur en het overzicht over de 
organisatievorm van de provinciale afdelingen. 
De voorzitter dankt de heren Westerlaken en Huizinga hartelijk voor hun werkzaamheden 
voor de Kascontrolecommissie. 
 

5. Vaststellen verslag Algemene Ledenvergadering van 22 mei 2015 
Het verslag wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 
 

6. Begroting 2016 
Penningmeester Teus Dorrepaal geeft een korte toelichting bij de begroting. De begroting is 
in evenwicht.  
Voorgesteld wordt het servicepakket voor 2016 te wijzigen. Voortaan zullen alle leden dan 
het kwartaaltijdschrift Christen Democratische Verkenningen ontvangen van het 
Wetenschappelijk Instituut alsmede (digitaal) alle rapporten van het WI. Om dit te kunnen 



bekostigen dragen zowel het WI als het CDA financieel bij. Ook wordt een kleine verhoging 
van de contributie voorgesteld: 12 euro in 2016 en 10 euro in 2017.  
De ALV stelt de contributie voor 2016 en 2017 vast. 
De ALV stelt de begroting 2016 vast. 
De heer Venderbos was jarenlang lid van de Kascontrolecommissie. Hij geeft aan de 
omvorming tot een financiële commissie van harte toe te juichen. 
De ALV besluit tot het omvormen van de Kascontrolecommissie tot een financiële 
commissie. 
De ALV besluit de heren Huizinga en Jansen te benoemen tot leden van de financiële 
commissie 2015. 
 

7. Afscheid van bestuurssecretaris Nynke van AmerongenHuizinga en de 
bestuursleden Kees van Beveren en Jennie Kempenaarvan Ittersum  

Kees van Beveren is helaas niet aanwezig; de hartelijke dank van de ALV zal uiteraard aan 
hem overgebracht worden. 
Jennie Kempenaarvan Ittersum was bijna 15 jaar actief als fractie en gemeenteraadslid, 
van 1999 tot 2014, de eerste drie jaar als schaduwfractielid, vanaf 2002 gemeenteraadslid 
en sinds 2012 als fractievoorzitter. Ze was op meerdere terreinen actief voor de 
Bestuurdersvereniging. Zo was ze onder meer secretaris van de BSV in Flevoland en lid van 
het algemeen bestuur van de BSV. We kennen haar als een enthousiast, zeer betrokken en 
meedenkende bestuurder.  
Nynke van Amerongen was zestien en een half jaar gemeenteraadslid van de gemeente 
DriebergenRijsenburg en later Utrechtse Heuvelrug. In maart 2014 nam ze afscheid van de 
lokale politiek. Ze is toen ook koninklijk onderscheiden. Sinds april 2009 was ze bestuurslid 
en secretaris van de BSV. Ze heeft een leidende rol gehad in de omvorming naar een 
netwerkorganisatie en de wijziging van de statuten. Vanuit de portefeuille personeelszaken 
is ze nauw betrokken geweest bij de overgang van het personeel naar het partijbureau.  
Nynke van Amerongen ontvangt voor haar inzet voor het CDA en in het bijzonder haar grote 
inzet voor de Bestuurdersvereniging de afgelopen jaar de zilveren CDAspeld. 
 

8. Benoemen bestuursleden 
Dit agendapunt is komen te vervallen. 
 

9. Rondvraag 
Er zijn geen vragen. 
 

10. Einde vergadering 
John Berends sluit het huishoudelijk deel van de vergadering.  
 
Hierna begint het inhoudelijk deel van de vergadering. Het thema van dit deel is 'De kunst 
van het loslaten', over het eerste principe van Sybrand Buma 'Het gaat om de 
samenleving, niet de overheid'.  
Sybrand Buma lichtte toe hoe hij dit principe bedoeld heeft en wat hij van ons 
verwacht. Pieter Jan Dijkman, medewerker van het Wetenschappelijk instituut en 
hoofdredacteur van Christen Democratische Verkenningen plaatste dit principe 



vervolgens in de lijn met ons gedachtegoed. Hij ging in het bijzonder in op het het 
appel dat het CDA doet op een samenleving. Basile Lemaire, CDAraadslid in Breda 
en auteur van het boek Heren, Hoeren stelde hierna de prikkelende vraag: Zijn 
burgerinitiatieven de nieuwe ambtelijkbestuurlijke hype? Harry van der Molen, 
wethouder gemeente Leeuwarden liet ons daarna zien hoe in Leeuwarden 
verscheidene burgerinitiatieven zeer succesvol plaatsvinden en wat politici doen om 
die mogelijk te maken.   
 
Sybrand Buma begon zijn bijdrage met aan te sluiten op de actualiteit: de stroom 
vluchtelingen die momenteel in ons land onderdak zoekt. 


